
Protokollsutdrag från IdN Sammanträde 2015-05-19 

Sida 1 av 3 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 5/2015      § 62 - 77 
 

Tid: tisdagen den 19 maj kl. 17.30 – 17.42 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-05-28 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Regina Kevius (M) vice ordförande 

Anders Österberg (S) 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP)  Tjänstgörande ersättare 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (FP) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Håkan Broden (Kommunal)  

Magnus Åkesson (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Anders Berlin enhetschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämnd-

sekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Anmält förhinder 
Andreas Berglöf (M) 
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§ 71 
Bättre förutsättningar för jämlika motionsspår - Remiss från 
kommunstyrelsen av motion (2015:7) av Regina Kevius (M) 
Dnr. 01.06/294/2015 

 

BESLUT 
 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande 

Ärendet 
Regina Kevius (M) har i en motion till kommunfullmäktige yrkat på att ansvaret för drift och 

skötsel av motionsspår överförs från stadsdelsnämnderna till idrottsnämnden. 

I samband med att stadsdelsnämnder infördes i staden 1997, så överfördes delar av dåvarande 

fritidsnämndens tidigare ansvar för idrottsfrågor till stadsdelsnämnderna. Det gällde bland 

annat ansvaret för strandbad och skid- och motionsspår innanför kommungränsen. 

Idrottsförvaltningen delar motionärens uppfattning att det, genom att återföra ansvaret för 

samtliga motionsspår till idrottsnämnden, finns bättre förutsättningar att tillgängliggöra mo-

tionsspåren för fler samt att det samtidigt ökar stadens möjligheter att uppnå målen i det 

idrottspolitiska programmet  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Regina Kevius (M) m.fl. yrkar bifall till (M:s) förslag till beslut enligt följande 

 

Bifall till motionen  

 

därutöver anföra 

 

Precis som idrottsförvaltningen anför i sitt tjänsteutlåtande så finns det många positiva 

effekter av att centralisera driften av stadens motionsspår, inte minst för att nå målen och 

ambitionerna i stadens idrottspolitiska program. Förutom att det ger mer jämlika 

förutsättningar över hela staden så bör även drift- och underhållskostnaderna för 

motionsspåren kunna minska till följd av att vi kan samutnyttja den befintliga maskinparken 

och skötselfordonen.    

 

Ambitionerna vad gäller motionsspåren varierar idag stort mellan olika delar av staden. 

Därmed varierar också stockholmarnas tillgång till motionsspår samt möjlighet till att utöva 

idrott och motion beroende på var man bor, det tycker inte vi är acceptabelt. Det är dock 

viktigt det lokala perspektivet följer med när driften av motionsspåren centraliseras. Därför 

vill vi att idrottsförvaltningen även fortsättningsvis har en löpande dialog med berörda 

stadsdelsnämnder i syfte att inhämta lokala synpunkter, ingångsvärden och prioriteringar. 

Stadsdelsnämnderna är de som har den bästa lokalkännedomen samtidigt som vi bedömer att 

idrottsförvaltningen är de är mest lämpade att sköta staden motionsspår givet det uppdrag som 

nämnden har.  
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Moderaterna anser att denna är fråga är central för att öka folkhälsan, ge jämlika 

förutsättningar till motion i hela Stockholm och i förlängningen få en mer välmående 

befolkning.  Mot bakgrund av detta avsatte vi också pengar i vår budgetreservation för att 

möjliggöra för att flytta över driften av stadens motionsspår från stadsdelsnämnden till 

idrottsnämnden. 

 

Mikael Valier (KD) yrkar bifall till kristdemokraternas förslag till beslut enligt följande:  

 

Bifall till motionen  

 

därutöver anföra 

 

Precis som idrottsförvaltningen anför i sitt tjänsteutlåtande så finns det många positiva 

effekter av att centralisera driften av stadens motionsspår, inte minst för att nå målen och 

ambitionerna i stadens idrottspolitiska program. Förutom att det ger mer jämlika 

förutsättningar över hela staden så bör även drift- och underhållskostnaderna för 

motionsspåren kunna minska till följd av att vi kan samutnyttja den befintliga maskinparken 

och skötselfordonen.    

 

Ambitionerna vad gäller motionsspåren varierar idag stort mellan olika delar av staden. 

Därmed varierar också stockholmarnas tillgång till motionsspår samt möjlighet till att utöva 

idrott och motion beroende på var man bor, det tycker inte vi är acceptabelt. Det är dock 

viktigt det lokala perspektivet följer med när driften av motionsspåren centraliseras. Därför 

vill vi att idrottsförvaltningen även fortsättningsvis har en löpande dialog med berörda 

stadsdelsnämnder i syfte att inhämta lokala synpunkter, ingångsvärden och prioriteringar. 

Stadsdelsnämnderna är de som har den bästa lokalkännedomen samtidigt som vi bedömer att 

idrottsförvaltningen är de är mest lämpade att sköta staden motionsspår givet det uppdrag som 

nämnden har.  

 

Kristdemokraterna anser att denna är fråga är central för att öka folkhälsan, ge jämlika 

förutsättningar till motion i hela Stockholm och i förlängningen få en mer välmående 

befolkning.  

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Reservation 
Regina Kevius (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

  

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


